
Komisia kultúry a mládeže 

Zápisnica 
zo zasadnutia komisie zo dňa 30.1.2023 

 
Prítomní:  J. Valocsay, V. Nemethová, I. Jančoková - online, Gregorová, L. Nicholson, M.Polešenský 
 
Neprítomní: 
 
Hostia:   Šrenkelová, Kočnerová, Petríková, Neuschlová sa pripojili online, Kočiško, Kleibl, Jančiar, Pék, 
prišli na komisiu do bodu rôzne. 
 
 
Program zasadnutia: 
1.Otvorenie a schválenie programu 
2.Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2020 
o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby – stredisko sociálnych služieb Petržalka p. riaditeľka 
Šrenkelová 
3. Návrh rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka – p. 
Petríková, Neuschlová 
4.DK Lúky – Informácie o činnosti a prehliadka priestorov DK Lúky p. Semancová 
5. Rôzne 
 
 
K bodu 1: 
Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania – 15.40 hod 
Zasadnutie Komisie kultúrnej a mládeže otvoril predseda komisie pán Valocsay, privítal členov. 
Zasadnutie sa konalo v DK Lúky prezenčne s možnosťou pripojiť sa online. Pán predseda navrhol 
vymeniť bod programu bod 5 a 4.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní/é           5   Valocsay, Némethová, Nicholson, Jančoková, Gregorová 
Za:                         5 
Zdržal sa:              0 
Proti:                     0 
 
Jednohlasne schválené.  
 
Prišiel pán Polešenský o 15.45  
 
 
K bodu 2. 
 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23.6.2020 o 
poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby v znení neskorších dodatkov. 
 
Materiál uviedla pani Šrenkelová poverená riadením Strediska sociálnych služieb a p. Kočnerová, 
ktorá bude poverená vedením Strediska sociálnych služieb od 1.2.2023.  
 
Pán predseda otvoril diskusiu k tomuto bodu, do ktorej sa nik nezapojil, hlasovanie. 
 



Komisia kultúry a mládeže odporúča  
a)  schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa 
mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 
23.6.2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby v znení neskorších dodatkov po  
b)  splnomocniť starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka vydať úplné znenie Všeobecne 
záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23.6.2020 o poskytovaní a 
výške úhrady za sociálne služby v znení všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2021 zo dňa 09.02.2021 
a všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2022 zo dňa 22.02.2022. 
 
Hlasovanie: 
Za                6   Valocsay, Némethová, Nicholson, Jančoková, Gregorová, Polešenský 
Zdržal sa    0 
Proti           0 
 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 3.  
 
Návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
Materiál prezentovala pani Petríková, vedúca právneho oddelenia a pani Neuschlová, vedúca 
organizačného oddelenia– vychádzali sme z pôvodného návrhu rokovacieho poriadku už 
z predchádzajúceho volebného obdobia, vtedy dali poslanci takmer 100 pripomienok, niektoré sme 
prijali a zapracovali a niektoré sme neprijali, prešli sme si ich aj s poslancami, ktorí mali záujem byť v 
pracovnej skupine, Valocsay, Klimovský, Peceň, Jančoková. 
 
Diskusia: 
p.Valocsay – návrh je už so zapracovanými pripomienkami? Áno. 
p. Nicholson – sa spýtala na zapracovanie svojej pripomienky o účasti verejnosti na MZ – Áno 
pripomienka o účasti verejnosti bola zapracovaná s miernymi úpravami, pribudol vopred určený čas, 
verejnosť sa môže uchádzať o slovo o 13.00 h. Maximálne však 30 minút, každý obyvateľ môže 
vystúpiť tri minúty, na základe návrhu pána poslanca Klimovského sa tento bod bude volať 
vystúpenie verejnosti. Nie je potrebné pred týmto bodom hlasovanie poslancov o udelení slova. 
Ak chce obyvateľ vystúpiť ku konkrétnemu prerokovanému bodu, nie počas bodu vystúpenie 
verejnosti , rozhoduje o jeho vystúpení MZ svojím hlasovaním, nakoľko zákon určuje, že musí byť 
hlasovanie. 
Ďalšou pripomienkou bolo zapracovať, že možnosť na vystúpenie „občana“ , ale to sa nezpracovalo, 
pretože na základe zákona o obecnom zriadení – sa hovorí o obyvateľovi. 
 
Pán predseda ukončil diskusiu a prečítal návrh uznesenia a vyzval členov komisie hlasovať: 
 
Komisia kultúry a mládeže odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť návrh Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
Hlasovanie: 
Za                 5   Jančoková, Valocsay, Polešenský, Gregorová, Némethová           
Zdržal sa      1  Nicholson 
Proti             0  
 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 



K bodu 4  
 
Rôzne  
Pán predseda informoval členov komisie o návrhoch na neposlancov do komisie kultúry a mládeže za 
koalíciu SAS –PS-TEAM BRATISLAVA a tiež navrhol hlasovať o možnosti zapojiť verejnosť a dať výzvu 
na jedného člena komisie neposlanca a zároveň prečítal mená a informácie o navrhnutých členoch 
komisie z radov neposlancov, o ktorých bude komisia hlasovať: 
 
Peter Novák - člen bývalej mediálnej rady Petržalky, odborník na marketing a kultúru 
Tomáš Susko - študoval na filmovej škole v Zlíne a má vyštudovanú aj filozofiu. Spolupracuje na 
dokumentoch Pavla Barabáša, pracuje ako dramaturg a strihač. Venuje sa hudbe, literatúre a 
fotografii. 
Vratko Cyprich – grafik na SPEŠ Hálova, Grafik (PAAS + podnikanie), fotograf, externý pedagóg na 
SPŠE Hálova 
Viktor Kamenický - producent, kameraman, pedagóg - Paneurópska vysoká škola 
 
Diskusia: 
 
Do diskusie sa zapojila pani Jančoková a informovala, že už komunikovala s organizačným oddelením, 
s pani Neuschlovou a naším komunikačným oddelením, pripraví sa výzva pre verejnosť, aby sa mohli 
nahlasovať do komisie ako neposlanci.  
Komisia sa zhodla, že sa musí zabezpečiť a stihnúť ukončenie výzvy do 24.2.2023, vtedy už musia byť 
všetky životopisy na úrade, aby si ich mohli prezrieť členovia komisie včas a potom o nich na 
nasledujúcej komisie kultúry a mládeže hlasovať. Členovia komisie vyjadrili podporu tomuto návrhu 
a pán predseda ukončil diskusiu , predložil návrh uznesenia ohľadom členov z radov neposlancov 
a dal hlasovať. 
 
Komisia kultúry a mládeže  
a) odporúča vymenovať Petra Nováka, Tomáša Suska, Viktora Kamenického a Vratka Cypricha za 
členov  komisie kultúry a mládeže a po  
b) schvaľuje obsadenie jedného miesta člena komisie kultúry a mládeže – neposlanca verejným 
výberovým konaním. 
 
Hlasovanie: 
Za                   6   Valocsay, Némethová, Nicholson, Jančoková, Gregorová, Polešenský 
Zdržal sa        0 
Proti               0 
 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 5. 
 
DK Lúky – Informácie o činnosti a prehliadka priestorov DK Lúky  
 
Na komisiu sa pripojili prezenčne pozvaní hostia - poverený riaditeľ KZP Martin Kočiško, projektový 
manažér KZP Martin Kleibl, poslanec Zdenko Pék, odpojila sa pani vicestarostka Jančoková, nakoľko 
mala ďalšiu komisiu. Komisia pokračovala informáciami o stave budovy DK Lúky, a nasledovala 
komentovaná prehliadka budovy s informáciami o činnosti v DK Lúky, stave budovy, potreby investícií 
do budovy. Pán Kočiško informoval členov komisie o zlom technickou stave je DK Lúky, zateplená je 
iba hlavná časť budovy, v akom stave sú vnútorné priestory, aké sú vízie podľa rozpracovaného 
projektu z roku 2021/2022 v rámci spolupráce so študentami architektúry, memoranda medzi 
mestskou časťou a fakultou architektúry STU spoločne s pánom Kleiblom. Víziou je v budúcnosti 



skultúrniť celé okolie DK Lúky, čiže parkovanie na bývalom trhovisku, Braník. Vlastníkom bývalého 
trhovisko, kde sa teraz parkuje je Metro a Braník v havarijnom stave vlastní Magistrát hl. mesta. 
Návrh je obnoviť memorandum. 
Prevádzka, ktorá je dole v budove Braníka má zmluvu na dobu neurčitú. Ľudia bez domova v okolí 
Braníka sú problém znečisťujú okolie, pani Gregorová navrhla osloviť s návrhom na pomoc pani 
viceprimátorku Kratochvílovú. 
p.Kočiško  
„Komplexná premena je jedna vec, ale druhá rovina je o funkčnosť – základné fungovanie, Domu 
kultúry a zlepšovanie stavu vnútorného vybavenia. Musíme riešiť v budúcnosti osvetlenie a tiež novú 
miestnosť pre núdzové osvetlenie, aby sme vedeli obnoviť fungovanie klubovne pre deti, ktorá je 
prepojená s komunitnou záhradou.“ 
V decembri sme ukončili sedenie a pozývame vás na otvorenie 9.2.2023 o 18,30 hod.  DK Lúky  – má 
obnovené kino, bezbariérový prístup do kina, nové sedadlá aj schody a osvetlenie schodov, 
podporené rozpočtom mestskej časti a dotáciou z Audiovizuálneho fondu, jeho oficiálne otvorenie 
bude 9.2.2023 a všetci členovia komisie sú pozvaní.  
P. Nemethova požiadala pána predsedu komisie o zistenie, či sa v pozmeňujúcom návrhu rozpočtu, 
ktorý pripravuje miestny úrad v spolupráci s poslancami nachádza 28 000,- na opravu požiarnych 
klapiek a výmenu núdzového osvetlenia, čo sme si na poslednej komisii schválili. 
p. Semancová informovala o činnosti, harmonograme telocvične –pri obhliadke priestorov sa 
dozvedeli členovia komisie, ktorá miestnosť je načo určená, aké aktivity a krúžky poskytujú DK Lúky 
pre deti, matky s deťmi, mládež a seniorov. 
 
Nasledovala voľná diskusia a ukončenie komisie bolo o 17.45 s návrhom, aby bola ďalšia komisia v DK 
Zrkadlový háj podľa harmonogramu komisií – 27.2.2023 o 15.30. 
 
 
Zapísala: Jana Hrehorová tajomníčka komisie 
V Bratislave dňa: 3.2.2023 
 
 
 
 
                                                                                                                                     Juraj Valocsay 
                                                                                                                  predseda komisie kultúry a mládeže 
 
 
 
 
 
 
 
 


